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Naime, radi privatnih i poslovnih
razloga Stipe Nogalo te Kruno
Topolski dali su ostavke na svoje
pozicije te im se ovim putem još
jednom zahvaljujemo na njihovom
cjelokupnom volonterskom
angažmanu te doprinosu Mreži.

U Upravni su na izborima izabrani
dvoje članova koji će ih zamijeniti do
kraja mandata, a to su Kaja Pavlinić
te Leo Staković. O svemu što su
operativa i Upravni postigli, možete
pročitati više na narednim
stranicama. Kao i za sve druge, 2020.
godina bila je iznimno izazovna, od
virusa-kojeg-nećemo-spominjati koji
je poremetio redovni rad, primorao
nas na otkazivanje velikog broja
aktivnosti te direktno utjecao na
naše živote, do nesretnih potresa koji
su ostavili posljedice na nas i naše
obitelji. Ipak, usprkos svim izazovima
Mreža je ne samo preživjela već i
malo povećala tim, proširila broj
članica, dogovorila

UVOD

Drage čitateljice i čitatelji,
na narednim stranicama imate priliku
pročitati kako je izgledala 2020.
godina iz perspektive MMH, kakve
smo uspjehe postigli, koje izazove
svladali te koje su se promjene
dogodile.

Početak godine obilježio je dolazak
nove osobe u naš operativni tim, radi
se naime o Ivoni Eterović,
psihologinji koja je u našem timu
zaposlena na nepuno radno vrijeme,
a primarno radi na novom projektu
dogovorenom u suradnji s UNICEF-
om. Osim novih osoba u operativi,
jesenska Skupština (iznimno
odgođena zbog pandemije virusa-
kojeg-nećemo spominjati) označila je
i promjenu u Upravnom odboru. 



nove projekte i suradnje te javno
istupala s ciljem poboljšanja životnih
uvjeta za mlade ljude u Hrvatskoj.
Tako smo započeli suradnju s
UNICEF-om na provedbi programa Za
budućnost mladih , organizirali tribinu
na temu Nacionalnog programa za
mlade, istupili smo na Međunarodni
dan mladih te upozorili na najveće
probleme mladih, aktivno sudjelovali
u različitim događajima povezanima
uz predsjedanje Hrvatske Vijećem EU
te upozorili na probleme s kojima se
mladi suočavaju tijekom pandemije.

Ovim putem želim se zahvaliti te
čestitati svim članicama i članovima
Upravnog i operativnog tima na
postignutim uspjesima u 2020.
godini te poželjeti još uspješniju
2021. Veliko hvala ide i našim
članicama koje su nas aktivno
podržavale te sudjelovale u brojnim
aktivnostima. Za kraj, ali ne manje
bitno, zahvalili bismo se i svim
pojedincima te organizacijama i
institucijama s kojima smo u
protekloj godini surađivali te koji su
nas uključili u vlastite aktivnosti.  



uključio i u pomoć građanima izravno
ili preko drugih udruga i inicijativa.

Iako je 2020. bila izazovna kao niti
jedna godina dosad, iz nje smo
isplivali bez potrebe za otkazima i
ugrožavanjem egzistencije naših
radnika, kao što su na to bile
primorane mnoge udruge. Što god
smo do tad vidjeli od problema u
održivosti rada OCD-ova, nakon toga
nam je bilo jasno da je situacija
zapravo mnogo prekarnija. Na kraju,
Mreža je živa i zdrava dočekala kraj
godine i prilagodila se "novom
normalnom". 

S pozitivne strane, tim se prilagodio
novoj situaciji i svi smo skupa stekli
nove vještine organizacije online
događaja i online edukacija. Iz 2020.
izašli smo jači i okretniji, ali naravno
i s jakim osjećajem svega što smo
kroz 2020. i pandemiju izgubili. U
2021. ulazimo stabilno i hrabro!

Organizacijske promjene

Početkom 2020., nismo ni slutili što
nas sve čeka u ovoj, vjerojatno
najizazovnijoj, godini u povijesti
Mreže. U 2020. su nam se priključile
nove članice operativnog tima
Sandra Rozman, koja je zamijenila
Petru Jakovinu koja je napustila
Mrežu krajem 2019., te Ivona
Eterović, koja nam se priključila zbog
rada na projektu s UNICEF-om.

Kratko nakon toga, zemlja je ušla u
prvi lockdown, Zagreb je pogodio
potres i ništa nije bilo isto. Iz
organizacijskog aspekta, prvo smo se
u tom trenu posvetili zdravlju tima,
prebacivanju aktivnosti u projektima
na kasnije u godini, a dio tima se 

ORGANIZACIJSKI
RAZVOJ
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Izazovi

Nepotrebno je naglasiti da su se svi
izazovi u radu OCD-ova višestruko
povećali te da su problemi postali
akutni. Mnogi donatori iz javnog
sektora pokazali su se birokratski
nefleksibilnima, nesusretljivima u
prilagodbi projekata i aktivnosti
novoj situaciji, a da se pritom projekt
može provesti, ciljevi postići,
dobiveno financiranje iskoristiti.
Lokalne i područne uprave su
većinom odmah obustavile natječaje
za udruge za tekuću godinu, a mnogi
natječaji državnih tijela koji su bili
planirani, također se nikad nisu
desili. 

Pritom, iako je bilo pokušaja da se
udruge vlastima pokažu kao
istovjetni poslodavci kao i oni iz
privatnog sektora jer zapošljavaju
radnike koji su produktivni i koji
također imaju svoje egzistencijalne
potrebe za plaćom, kao i svi drugi
radnici, i ovako ograničene mjere
prema poslodavcima za većinu
udruga nisu bile iskoristive.

U takvom položaju posebno se
osjetilo da kao dio predstavnika
OCD-ova u Savjetu za razvoj civilnog
društva, nismo mogli ostvariti
nikakav prostor za raspravu o
temama bitnim za udruge jer su i
ovako tanke aktivnosti savjeta kroz
2020. bile posvećene proceduralnim
aktivnostima, unatoč nastojanjima
članova tijela.

Godina 2021. će biti posebno
izazovna jer se donose Nacionalni

plan oporavka i otpornosti te
zaozbiljno počinje programiranje
novog razdoblja EU fondova, a po
svemu se čini da OCD-ovi i ovaj put u
tom procesu neće dobiti kvalitetan
prostor za sudjelovanje i definiranje
prioriteta za naš sektor.

Dodatan problem u našem sektoru je
što i dalje nemamo krovnu politiku
(Nacionalni program za mlade), čiji
prijedlog smo vidjeli u veljači 2020. i
nakon toga je proces stao, bez
ikakvih informacija o nastavku. Izbori
u ljeto i promjena resorsa mladih iz
MDOMSP-a u Središnji državni ured
za demografiju i mlade također su
utjecali na to da se proces stopira.

Iako se u 2021. očekuje poboljšanje
epidemiološke situacije početkom
procjepljivanja, bojimo se da će naš
sektor tek početi osjećati prave
ekonomske posljedice pandemije
prognoziranim padom BDP-a, što će
svakako imati utjecaj na
gospodarstvo, ali i na mogućnosti
financiranja civilnog sektora.



Centri znanja

I kroz 2020. prožela se
institucionalna podrška Nacionalne
zaklade za razvoj civilnog društva
kroz program Centara znanja za
društveni razvoj. Kao i inače, ova
kontinuirana podrška, koju MMH ima
od 2012., omogućava nam stabilnost
i veću održivost u radu jer se kroz
njih "krpaju" plaće operativnom timu,
pokrivaju troškovi hladnog pogona,
sufinanciranje, itd. Osim toga, Centri
znanja nam uvijek omogućavaju da
financiramo aktivnosti koje zbilja
želimo raditi, a koje nisu pokrivene
projektima te da neke aktivnosti
organiziramo više ad hoc. Također,
kroz Centre znanja omogućavamo
članovima Upravnog odbora i
članovima operativnog tima da
sudjeluju na raznim internim i
vanjskim sastancima i događajima te
edukaciji i razvoju.

Za godinu 2020. od posebnih
aktivnosti u Centrima znanja, osim
onih koje se dešavaju u sklopu
drugih projekata, vrijedi istaknuti
konačno završavanje i lansiranje
novog weba MMH i tribinu na temu
mentalnog zdravlja.  

PROGRAMSKI
REZULTATI

Dijalog EU s mladima

Kroz 2020. godinu MMH je nastavila
s provedbom Dijaloga EU-a s
mladima te uspješno provela
prilagodbu metode rada u
implementaciji aktivnosti na online
način izvedbe, te smo u konačnici
uspjeli ispuniti sve obveze i
aktivnosti predviđene projektom "EU
Youth Dialogue 2019-2020". Također,
u VII. ciklusu DEUM-a (2019./2020.)
rangirani smo na 5. mjesto između
svih država članica Europske unije po
broju sudjelovanja mladih u procesu
Dijaloga.

Tijekom 2020. godine, organizirane
su dvije edukacije za nove i
postojeće lokalne koordinatore (prva
u trajanju od 4 dana, druga u trajanju
od 1 dana), jedno istraživanje te dva
online javna događaja, panel na temu
obilježavanja 10 godina procesa
Dijaloga i follow-up konferencija na
temu implementacije Ciljeva za
mlade. Uz to, izrađeni su revidirana
publikacija o procesu Dijaloga te
promotivni materijali, kao i sadržajne
i vizualne objave koje su kroz
plaćenu promociju na društvenim
mrežama dizale vidljivost važnosti i
ishoda procesa.

ZABUM - Za budućnost mladih (U-
report, UNICEF)

Početkom 2020., Mreža je
formalizirala suradnju s UNICEF-om,
odnosno njihovim odjelom za mlade.
Naime, U-report je program koji
UNICEF kroz zadnjih 10 godina
provodi u skoro 80 zemalja svijeta,

https://mmh.hr/uploads/publication/pdf/100/2021-02-16-publikacija_DEUM.pdf


osnažiti mlade za kritičko
razmišljanje te informirati i
educirati mlade aktivnom
građanstvu kroz relevantne teme
izgraditi sposobnost
prepoznavanja, analize i
artikulacije potreba i problema
mladih u zajednici kroz praktične
projekte
poticati mlade na aktivan
angažman u organizacijama
civilnog društva kroz umrežavanje
i povezivanje zajednica i
organizacija.

a od 2020. uključena je i Hrvatska te
smo upravo mi prepoznati kao
udruga koja će pomoći pri
implementaciji tog mehanizma u
Hrvatskoj. Temeljna ideja jest raviti
sustav redovitog i kontinuiranog
ispitivanja mišljenja mladih kroz
kraće ankete te na temelju
prikupljenih odgovora razvijati
preporuke zajedno s donositeljima
odluka. Suradnja je produžena i na
2021. godinu tako da se veselimo
nastaviti s time.

Kritična točka - poticanje kritičkog
razmišljanja i aktivnog sudjelovanja
mladih (Studij o mladima za mlade)

Cilj projekta je bio poticanje mladih
za preuzimanje i prakticiranje uloge
aktivnog građanina u različitim
dijelovima društvenog života i
rješavanju pojedinih društvenih
problema dok su specifični ciljevi
projekta bili:

Program edukacije je prošlo 12
mladih iz cijele Hrvatske koji su na
kraju odslušanih modula radili 

samostalno ili u grupama na
vlastitim idejama i projektima uz
mentorsku podršku izvoditelja
projekta. Na završnoj konferenciji
održanoj u siječnju 2021.,
predstavljeni su projekti koje možete
naći na sljedećem linku. 

Kroz projekt Kritična točka održani
su 10. Studiji o mladima za mlade.
Projekt je proveden u partnerstvu sa
Zelenom akcijom i Bazom za radničku
inicijativu i demokratizaciju.
Izvoditelji edukativnih modula su bili
Mirela Pašić (koja je facilitirala cijeli
program te održala modul kritičkog
razmišljanja), Dora Sivka (klimatske
promjene) te Jakov Kolak (tema
radničkih prava). Uz ove tri teme,
naši sudionici su dobili uvid u temu
istraživačkih metoda, koji im je
prenio Nikola Baketa, te u temu rada
s medijima od strane Svena
Janovskog.

Sudjelujem, aktiviram i kreiram u
školi i zajednici

Projekt je proveden u partnerstvu sa
Strukovnom školom Sisak i udrugom
IKS iz Petrinje. Cilj projekta je bio
osnaživanje mladih iz Strukovne
škole Sisak za aktivno građanstvo te
kvalitetniju i demokratsku
uključenost u njihovu školu i
zjednicu. Kroz projekt smo radili s
Vijećem učenika, koje je dobilo
konkretna znanja o funkcioniranju
Vijeća učenika, radili su na modelu
funkcioniranja Vijeća učenika te kako
da se kao Vijeće više uključe u
donošenje odluka koje se tiču svih
učenika u školi. Znanja o tome kako

https://mmh.hr/uploads/publication/pdf/44/Studiji_o_mladima_za_mlade_2020-2021.pdf


što boje raditi s Vijećem učenika su
dobili i nastavno te stručno osoblje
koje radi s Vijećem učenika, kako bi
se poboljšala međusobna suradnja i
komunikacija s ciljem povećanja
demokratizacije u školi.

Udruga IKS je održala edukacije na
temu projektnog menadžmenta,
volontiranja i uključivanja učenika u
lokalnu zajednicu. Uz ove aktivnosti,
uključili smo lokalne udruge u
projekt kroz predstavljanje
zainteresiranih udruga samim
učenicima. 

Završna aktivnost je održana u
prosincu 2020., te smo mogli čuti
više o samim provedenim
aktivnostima od strane učenika,
nastavnika, predstavnika škole i
predstavnika lokalnih zajednica te
udruga koje su se predstavljale
učenicima. Na taj smo način uspjeli
uključiti sve aktere unutar lokalne
zajednice, čuli smo više o tome kako
se poboljšao rad Vijeća učenika, gdje
sve učenici volontiraju u svojim
mjestima.

Škola je predstavila i vlastiti projekt
koji je proizašao iz edukacije, a to je
uređenje mjesta unutar nove škole
gdje se učenici mogu družiti (prostor
prilagođen njihovim željama i
potrebama). Sve aktivnosti nakon
početka pandemije su održane u
online formatu.

KA2 Youth Goals Lab

Tijekom 2020. godine, dovršen je
međunarodni KA2 projekt, financiran

kroz Erasmus+ program, na kojem je
Mreža surađivala s nacionalnim
Vijećima mladih iz Austrije, Cipra,
Njemačke i Portugala, a koji je bio
usmjeren na Ciljeve za mlade. U
ožujku, taman prije sveopćeg
zatvaranja granica i država, u
Zagrebu je održan i multiplier event
s više od 30 međunarodnih
sudionika, a kroz 2020. u sklopu
projekta razvijen je i toolbox za
udruge koje žele sa sudionicima
raditi na temi Dijaloga EU s mladima
ili direktno na Ciljevima za mlade. 

Iznimno smo ponosni na ovaj projekt,
jer se radi o prvom paneuropskom
projektu koji se bavi ovom temom, a
kvalitetnu suradnju nadamo se
oplemeniti i suradnjom na novom
projektu koji bi se više ticao
direktnog praćenja implementacije
Ciljeva za mlade. 

ESF "Zajedno smo jači"

U 2020. završile su aktivnosti MMH u
projektu "Zajedno smo jači", gdje
smo partneri Savezu samostalnih
sindikata Hrvatske. Serija edukacija o
radničkim pravima za mlade, koja je
krenula 2019., završena je te su
2020. organizirane još dvije
edukacije - jedna uživo u Varaždinu u
veljači, te jedna online u lipnju.
Radionice su rađene prema
publikaciji koju smo izradili zajedno
s SSSH "Mali vodič za veliku borbu".

KA2 Shrinking Cities

Tijekom 2020. godine, ispunjene su
sve projektne obveze predviđene

https://mmh.hr/uploads/publication/pdf/38/Youth_Goals_Toolbox-Dialogue_activities_to_implement_the_Youth_Goals_together.pdf
http://www.sssh.hr/upload_data/site_files/mali_vodic_za_veliku_borbu_web.pdf


projektom, čije je trajanje zbog
pandemije koronavirusa produženo
do kraja 2020. godine. Izrađene su
dvije publikacije na temu
Mežurajućih gradova, gdje je prva
obuhvaćala proces identificiranja
problematike i teorijsku podlogu
radu s mladima u mežurajućim
gradovima, dok je druga publikacija
bila izrađena kao toolkit za osobe
koje rade s mladima u mežurajućim
gradovima.

Publikacije su izrađene u
elektroničkom obliku i predstavljene
na međunarodnom javnom događaju,
organiziranom putem ZOOM
platforme.

7 godina u EU

U partnerstvu s V.U.K.-om tijekom
hrvatskog predsjedanja EU, proveli
smo jedan kraći projekt "7 godina u
EU - Što mladi imaju od toga?", koji
je financiran u sklopu projekta
"Prema otvorenoj, pravednoj i
održivoj Europi u svijetu - projekt
predsjedanja EU 2019.-2021.",
financiranog od strane Europske
unije. 

Taj je projekt ostvaren zahvaljujući
našem članstvu u platformi CROSOL,
a imao je dva važna postignuća. S
jedne strane, održani su online
tematski razgovori s predstavnicima
Vijeća mladih zemalja Zapadnog
Balkana, a na nacionalnoj razini
provedeno je i predstavljeno
istraživanje o stavovima mladih
prema EU te promjenama
doživljenima u sedam godina

članstva Hrvatske u EU.

Nacionalni trening za obrazovanje za
ljudska prava Compass

Nacionalni trening za obrazovanje za
ljudska prava Compass održan je u
dvorani Kuće ljudskih prava od
14.-18. listopada. Trening je
proveden u partnerstvu s udrugom
Carpe Diem, uz financiranje Vijeća
Europe. Trenerice su bile Monika
Pažur (trenerica Vijeća Europe),
Branimira Penić i Valentina
Gambiroža Staković. Ukupno je
odabrano 15 sudionika na temelju
rodne ravnoteže, zemljopisne
distribucije, dobi, povezanosti s
mladima i motivacije. 

Kroz trening, polaznici su se
upoznali s temom i stekli osnovna
znanja o ljudskim pravima, stekli su
razumijevanje za postojanje različitih
identiteta te su se upoznali sa
značenjem stereotipa i predrasuda,
manjinskim pravima, osvijestili su
sveprisutnost diskriminacije i
upoznali su se s različitim
inicijativama i načinima zagovaranja
ljudskih prava te sa samim
obrazovanjem za ljudska prava,
radom Vijeća Europe, prema
metodologiji Compassa. 

Mjesec dana nakon, održan je online
susret u kojem su se sudionici još
jednom osvrnuli na svoje doživljaje s
treninga, te su izvijestili o
uspješnosti svojih follow-up
aktivnosti u lokalnoj zajednici.

https://mmh.hr/uploads/publication/pdf/43/Strengthening_the_role_of_youth_work_in_contesting_dynamics_of_shrinking_cities.pdf
https://mmh.hr/uploads/publication/pdf/36/Rezultati_istra_ivanja_-_7_godina_u_EU.pdf


Mentalno zdravlje mladih

U 2020., prepoznali smo problem
mentalnog zdravlja mladih kao
gorući, stoga smo kroz 2020. godinu
proveli različite aktivnosti na temu
mentalnog zdravlja. Prva aktivnost
koju smo proveli bila je izrada
brošure "Prepoznati problemi
bavljenja mentalnim zdravljem u
RH". Brošura se bavila
problematikama s kojima se susreće
civilno društvo u svom radu na
spomenutu temu, a za to su
provedeni individualni razgovori s
udrugama. 

Udruge koje su sudjelovale su: AEGEE
- Europe, Ambidekster klub, B.a.B.e.,
BoliMe, Breza, Centar Sirius, Centar
za mirovne studije, Centar za mladež
Zaprešić, Društvo psihologa Sisačko-
moslavačke županije, Društvo za
psihološku pomoć (MODUS), Hrabri
telefon, K-zona, MoSt, Plavi telefon,
RODA, Romska organizacija mladih
Hrvatske, SOS dječje selo, Status M,
SUZAH, Udruga Delta, Udruga Duga,
Udruga Igra, Udruga Lori, Udruga
mladih V.U.K., Udruga Susret, Udruga
Terra, Volonterski centar Istra,
Zagreb Pride, Zagrebačko psihološko
društvo i Zbeletron.

Također, odlučili smo organizirati
tribine kroz koje smo se htjeli
dotaknuti prepoznatih problema. U
2020. godini, održali smo dvije
tribine na kojima su gosti bili
relevantni stručnjaci. Prva tribina "A
kako je tebi? - Mentalno zdravlje
mladih za vrijeme pandemije COVID-
19" bavila se pitanjem mladih u doba

pandemije. 

Na drugoj tribini "Novi oblici podrške
mentalnom zdravlju mladih" pričali
smo o različitim novim inicijativama
oko mentalnog zdravlja i digitalnim
platformama na kojima mladi mogu
pronaći podršku.

Na trećoj tribini "Dejtanje u doba
korone" pričali smo s mladima o
iskustvima romantičnih odnosa i
datinga u 2020. za vrijeme
pandemije. 

Tribine je popratilo ukupno 336
osoba. Također, naša projektna i
programska suradnica, Ivona
Eterović, sudjelovala je na Festivalu
prava djece u organizaciji UNICEF-a,
na kojem je predstavila brošuru i
detaljnije pričala o problematikama
civilnog društva i rada u području
mentalnog zdravlja.

https://www.mmh.hr/uploads/publication/pdf/37/Prepoznati_problemi_bavljenja_mentalnim_zdravlje_u_RH.pdf
https://www.facebook.com/events/323050085620419
https://www.facebook.com/events/349958819786640
https://www.facebook.com/events/2827821907500491/


toga o upravljanju organizacijom kao
što je Mreža. Raspravljali smo i
odlučivali o zapošljavanjima u Mreži,
o novim potencijalnim članicama, o
suradnjama s drugim organizacijama
i u izvan sektora mladih. Kroz osobni
angažman, sudjelovali smo u
različitim programskim pravcima
unutar Mreže. Tako su neki od nas
aktivno sudjelovali u radu GOOD
inicijative (građanski odgoj i
obrazovanje), u Programskom savjetu
Pogona, uključili se u prikupljanje
potpisa za europsku inicijativu
Housing for All, predstavljali smo
Mrežu u tijelima poput Savjeta za
mlade Vlade RH, različitim radnim
skupinama (npr. radna skupina za
implementaciju Dijaloga EU-a s
mladima) te na međunarodnoj razini
pogotovo kroz članstvo u Europskom
forumu mladih te sudjelovanjem na
Europskoj konvenciji o radu s
mladima. Drago nam je primijetiti i
da se članstvo Mreže povećalo u ove
dvije godine te nam je više od deset

Na svibanjskoj skupštini 2021.
završit će mandat trenutnom
Upravnom odboru. Započeli smo u
sastavu Branimira Penić, Stipe
Nogalo, Kruno Topolski,
potpredsjednik Nino Preložnjak te
predsjednik Josip Miličević. Kao što
članice znaju, Stipe i Kruno su
tijekom mandata, a radi privatnih i
poslovnih razloga, odlučili dati
ostavke, a kao njihove zamjene do
kraja mandata izabrani su Kaja
Pavlinić te Leo Staković. Ovaj
izvještaj će obuhvatiti dio aktivnosti
iz 2019., 2020. te iz 2021. godine
iako je dio godišnjeg izvještaja za
2020.

Kroz ove dvije godine mandata, imali
smo prilike iskusiti i naučiti mnogo

MANDATNI
IZVJEŠTAJ
UPRAVNOG
ODBORA

B R A N I M I R A ,  K A J A ,  J O S I P ,
K R U N O ,  L E O ,  N I N O ,  S T I P E

https://www.mmh.hr/vijesti/osvrt-na-europsku-konvencija-o-radu-s-mladima


organizacija pristupilo u kandidatsko
članstvo. Takvo povećanje govori da
cijeli tim, kao i članovi Upravnog
odbora, kvalitetno obavlja svoj posao
te je dokaz da smo prepoznati u
sektoru.

U ove dvije godine, ispunili smo i
ulogu predstavnika MMH kroz naše
istupe na javnim događajima,
konferencijama, gostovali kod
predsjednika Milanovića, govorili na
okruglim stolovima te često istupali
u medijima ili bili pozvani za davanje
izjava.

Međunarodni dan mladih je i 2019., a
pogotovo 2020. bio izvrsno popraćen
te smo oba puta istražili i pripremili
priopćenja te su naše izjave završile
u većini medija. Tijekom našeg
mandata, u javno savjetovanje je
pušten Nacionalni program za mlade,
uz pomoć članica prikupili smo i
poslali više od dvadeset komentara
na dokument, a kao dodatan doprinos
javnoj raspravi organizirali smo i
javni događaj upravo na temu tog
dokumenta. Ipak, odgovore na naše
prijedloge nikad nismo dobili jer je
dokument u međuvremenu povučen
iz procedure donošenja te ostaje kao
kuriozitet, ali i kao tužna činjenica
da su se izmijenila dva cijela sastava
Upravnog odbora Mreže, a da
Hrvatska i dalje nije donijela NPM. 

Osim članica, produbili smo ili
započeli suradnju s drugim
organizacijama, među kojima bismo
istaknuli početak suradnje s UNICEF-
om na provedbi programa Za
budućnost mladih - ZABUM ,

povezivanje s vijećima mladih s
područja Zapadnog Balkana,
uključenje u razvoj i dodjelu
certifikata Grad za mlade, prepoznati
smo od strane Instituta za društvene
znanosti u Zagrebu kao relevantan
akter te su nas uključili u proces
izrade standarda zanimanja za youth
workere. 

Naravno, kao i sve druge, 2020.
godina sa svim svojim nesrećama i
lošim vijestima utjecala je i na nas.
Po prvi put smo morali održati
Izbornu skupštinu online, prvi put
smo i organizirali hibridnu (dio
sudionika online, dio fizički prisutno)
Skupštinu. Potresi u ožujku te u
prosincu bili su dodatan izazov, a
nadamo se da će započeta suradnja s
IKS-om, kao i s udrugama mladih iz
Siska koje nisu u našem članstvu, biti
uspješna te da ćemo ostvariti
zajednički plan o centru za
mlade/društvenom centru na
potresom pogođenom području.

Kao članovi Upravnog odbora, u ove
dvije godine dali smo više od 2500
sati Mreži, ali isto tako smo i mnogo
toga dobili nazad. Imali smo priliku
vidjeti iz prve ruke kako
funkcioniraju različiti procesi u
upravljanju organizacijom, donosili
smo male i velike odluke te bolje
upoznali sami sebe. Upravo na
temelju našeg osobnog iskustva
možemo potvrditi da je sudjelovanje
u radu Upravnog odbora Mreže
iznimno korisno iskustvo za mlade
osobe, pogotovo one koje su
zainteresirane djelovati u sektoru
mladih. Ovom prilikom bismo se

https://www.mmh.hr/vijesti/sastanak-predstavnika-ica-ocd-a-s-predsjednikom-zoranom-milanovicem
https://www.mmh.hr/vijesti/stambena-situacija-u-hrvatskoj-stvara-nesigurnu-buducnost-za-mlade
https://www.mmh.hr/vijesti/nezaposlenost-nesigurna-stambena-situacija-covid-19-vlada-mora-konacno-napraviti-ozbiljne-poteze-za-dobrobit-mladih
https://www.mmh.hr/vijesti/odrzana-rasprava-o-prijedlogu-nacionalnog-programa-za-mlade
https://www.mmh.hr/vijesti/otvoren-poziv-za-dodjelu-certifikata-grad-za-mlade


zahvalili cijelom operativnom timu
Mreže na svim znanjima i vještinama
koje su nam prenijeli, na strpljenju
koje su pokazali dok su čekali naše
odgovore ili odluke, te na spremnosti
na suradnju i pomoć u ostvarenju
različitih ideja. Hvala i našim
matičnim članicama koje su nas
nominirale i podržale, a na kraju
hvala i svim ostalim članicama na
povjerenju - nadamo se da smo
ispunili vaša očekivanja!


